
PISMA BRALCEV
V soseskah med Šišensko ulico in Trgom komandanta Staneta so tri

igrišča, ki so še pred leti veljala za zelo zgledna. Igrala so bila urcjena,
igrišča čista. Zlasti to velja za igrišče med Sišensko in Rašiško ulico.
Spominjam se, da so stanovalci v zgradbah na Rašiški z veliko ljubeznijo
in z veliko truda skrbcli sami, da je bilo igrišče zares igrišče.

Kaj se pa dogaja z njimi danes? Postala so prostor za nesnago, ki jo
povzročajo psi, so polomljena ali pokvarjena, skratka neuporabna so in
nevarna za otroke.

Res je, da |e vzdrževanje zelo drago in da denarja za obnavljanje
nimamo, pa vendar bi jih z malo truda lahko sami krajani uredili tako, da
bi ta igrišča vendarle uporabljali otroci, katerim so namenjena in ne psi,
ki so z iztrebki vir okužbc. Tudi v stanovanjskih naseljih ni nič bolje. Psi
onesnažujejo vsak kotiček. Opozorila lastnikom njihovih štirinožnih
ljubljenčkov in odlok o ravnanju s psi v stanovanjskih soseskah, kot
kaže, ne zaležejo.

Sprašujem sc, kaj delajo inšpekcijskc službe, ki se na noben klic
nočejo odzvati? Hišnim svetom pa bi vendarlc svetovala, naj vsem tistim,
ki ne spoštujejo odloka, uvedejo denarne kazni.

Jelka Gortnar


